



أعمال الإسناد
BUSINESS SUPPORT

OPERATION & MAINTENANCE

شركة أعمال الإسناد للتشغيل والصيانة

Business Support Co. for Operation & Maintenance

Isnad business company for operation and maintenance Among the distinguished national companies that followed Well-thought-out policies since its inception These policies are based on scientific and solutions Studied realism, founded with optimal investment of human energies and the pursuit of attracting Holders of scientific and administrative qualifications who They actively contributed to the realization of this The strategy. The company was distinguished by its presence Ambition is growing exponentially to achieve achievements Big and moving forward with a business strategy Flexible striving to achieve comprehensive leadership In the general contracting and maintenance sector and operating and corporate hospitality services. In the management and implementation of important and major projects governmental, including, and private.

Company عن الشركة

تعتبر شركة أعمال الإسناد للتشغيل والصيانة من الشركات الوطنية المميزة التي اتبعت سياسات مدروسة منذ إنطلاقها وارتكزت تلك السياسات على أسس علمية وحلول واقعية مدروسة، تأسست بالأستثمار الأمثل للطاقات البشرية والسعي وراء استقطاب أصحاب المؤهلات العلمية والإدارية الذين أسهموا بشكل فعال في تحقيق تلك الإستراتيجية. وقد تفردت الشركة بوجود طموح يتنامى بشكل كبير لتحقيق الإنجازات الكبرى والمضي في إستراتيجية عمل مرنة تسعى لتحقيق الريادة الشاملة في قطاع المقاولات العامة والصيانة والتشغيل وخدمات الضيافة للشركات. في إدارة وتنفيذ المشاريع الهامة والكبرى الحكومية ومنها الخاصة.



Our vision is to be among the companies The leader in the field of operation and maintenance on The level of the Kingdom of Saudi Arabia With our belief in the necessity of continuous development and improvement in Quality and customer service. How we aim to Providing specialized and upscale services through Our qualified human cadre and our continuous interest By harnessing the latest in technology, Diverse areas of customer service

تتمثل رؤيتنا في ان نكون من ضمن الشركات الرائدة في مجال التشغيل والصيانة على مستوى المملكة العربية السعودية وذلك مع ايماننا بضرورة التطوير والتحسين المستمر في الجودة وخدمة العملاء . كما نهدف الى تقديم خدمات متخصصة وراقية من خلال كادرنا البشري المؤهل واهتمامنا المتواصل بتسخير اخر ما توصلت اليه التكنولوجيا في المجالات المتنوعة لخدمة عملائنا



We strive to carry out our work and provide our products to the highest standards Standards and Customer Satisfaction Achieving Complete Satisfaction For customers, and it is our highest goal, we provide an environment Appropriate and safe working conditions for our employees to reach The desired goal, as we take great care to Choosing the most qualified suppliers and distributors And quality within the market and we always strive to increase Awareness of the importance of quality among our employees We review the quality policies in Management meetings at its various levels

نسعى لتنفيذ عملنا وتوفير منتجاتنا وفق اعلى المعايير وارضاء العملاء تحقيق الرضا التام لدى العملاء وهو اسمى اهدافنا فإننا نوفر بيئة ملائمة وظروف عمل امنة لموظفينا لبلوغ الغاية المبتغاة كما اننا نحرص كل الحرص على اختيار الموردين والموزعين الأكثر كفاءة وجودة داخل السوق ونسعي دائما لزيادة الوعي بأهمية الجودة بين موظفينا ونقوم بمراجعة سياسات الجودة في اجتماعات الإدارة بمختلف مستوياتها



القيم المضافة المقدمة للعميل Added values offered to the customer

- ★ We involve the client in the recruitment process or are carried out by us
- ★ Replacing workers in the event of refusal to work or escape
- ★ A network of strong strategic relationships
- ★ Provide an account manager
- ★ The ability to provide all operational matters required by the customer
- ★ Flexibility in the contracting process
- ★ Securing all nationalities allowed to enter the Kingdom
- ★ Providing housing and transportation
- ★ Issuance of accounts and bank cards
- ★ Insurance for all professions
- ★ Taking care of all governmental and private procedures for workers

- ★ نقوم بإشراك العميل في عملية التوظيف أو تنفذ من جانبنا
- ★ إستبدال العمال في حالة رفض العمل أو الهروب
- ★ شبكة علاقات إستراتيجية قوية
- ★ توفير مدير حساب
- ★ القدرة على توفير جميع الأمور التشغيلية التي يطلبها العميل
- ★ المرونة في عملية التعاقد
- ★ تأمين جميع الجنسيات المسموح لها بدخول المملكة
- ★ توفير السكن و المواصلات
- ★ إصدار حسابات و بطاقات بنكية
- ★ تأمين جميع المهن
- ★ التكفل بجميع الإجراءات الحكومية و الخاصة للعمال





our clients

عملائنا



تقديم خدمات المطاعم والفنادق والكافيهات
Providing services for restaurants, hotels and cafes

Providing restaurant, hotel and cafe services
Our company provides a high level of services in the field of Restaurants, hotels and cafes. We have a whole team of Qualified supervisors, male and female workers and training in this field.

تقديم خدمات المطاعم والفنادق والكافيهات
تقدم الشركة مستوى عالي من الخدمات في مجال المطاعم والفنادق والكافيهات. ولدينا فريق كامل من المشرفين والعمال والعاملات من ذوي الكفاءات العالية والتدريب في هذا المجال.



Our organization gives you a level of services that reflects years of experience Owned by our organization in the field of hygiene. We have a whole team From supervisors, male and female workers, who are qualified higher education and training in this field. In Andalusia we used to To exceed the level of our customers' expectations through a process Clean and hygienic. * Our cleaning services are not limited to On a specific place or facility

تمنحك مؤسستنا مستوى خدمات يعكس سنوات الخبرة تملكها مؤسستنا في مجال النظافة. فلدينا فريق كامل من المشرفين والعمال والعاملات من ذوي الكفاءات العالية والتدريب في هذا المجال. في الأندلس اعتدنا على تخطي مستوى توقعات عملائنا من خلال عملية نظيفة وصحية. * خدمات النظافة التي نقدمها لا تقتصر على مكان أم منشأة معينة



The Corporation provides the following services to companies and sectors government as follows:

- A- Supportive solutions: which is about providing human cadres appropriate for the nature of the work of the client and the owner insures Accommodation, transportation and all work requirements
- 2- Integrated solutions, which is about providing human cadres suitable for the customer with the provision of housing, transportation, uniforms and any other Other requirements commensurate with the nature of the client
- . 3- Comprehensive Solutions: The company undertakes on behalf of the owner Work to organize and manage all cadres of the client within A specific project and an agreed upon timeframe
- . 4- Developmental solutions: providing services through partnerships Strategy with specialized partners In the areas of management consulting and others.

- تقدم المؤسسة الخدمات التالية للشركات والقطاعات الحكومية وفقاً للتالي:
- ١- حلول مساندة: وهي عبارة عن توفير الكوادر البشرية المناسبة لطبيعته العمل لدى العميل ويؤمن صاحب العمل السكن والنقل وجميع متطلبات العمل
 - ٢- حلول متكاملة وهي عبارة عن توفير الكوادر البشرية المناسبة للعميل مع توفير السكن والنقل والزي وأي مستلزمات أخرى تناسب مع طبيعة العميل
 - . ٣- حلول شاملة: تقوم الشركة نيابة عن صاحب العمل بتنظيم وإدارة جميع الكوادر لدى العميل ضمن مشروع محدد وبمدي زمني متفق عليه
 - . ٤- حلول تطويرية: تقديم خدمات من خلال شراكات استراتيجية مع شركاء متخصصين في مجالات الاستشارات الإدارية وغيرها.

نوفر لكم أفضل الكوادر المهنية المحترفة

تشمل جميع التخصصات والمهن



Aamal Al-Isnad Operation and Maintenance Company invests in projects Residential commercial, and mixed-use real estate development Through the real estate development department in the company and participates The company is planning development projects in cooperation with Its partners are in the implementation phase through technical and financial support. Aamal Al Asnad Company for Operation and Maintenance provides projects Turnkey by providing the following business services: * Business Civil Plumbing Works * Structural Works * Electrical Works * Architectural works * Decoration works * Mechanical works * Ventilation, refrigeration and air conditioning works

تستثمر شركة اعمال الاسناد للتشغيل والصيانة في مشاريع تطوير العقارات السكنية، التجارية، ومتعددة الاستخدامات من خلال قسم تطوير العقارات في الشركة وتشارك الشركة في التخطيط لمشاريع التطوير بالتعاون مع شركائها وفي مرحلة التنفيذ من خلال الدعم الفني والمالي. توفر شركة اعمال الاسناد للتشغيل والصيانة مشروعات تسليم المفتاح بتقديمها خدمات العمل التالية: * الأعمال المدنية أعمال السباكة * الأعمال الإنشائية * أعمال الكهرباء * الأعمال المعمارية * أعمال الديكورات * أعمال الميكانيك * أعمال التهوية والتبريد والتكييف



The Corporation provides the following services to companies and sectors government as follows:

A- Supportive solutions: which is about providing human cadres appropriate for the nature of the work of the client and the owner insures Accommodation, transportation and all work requirements

2- Integrated solutions, which is about providing human cadres suitable for the customer with the provision of housing, transportation, uniforms and any other Other requirements commensurate with the nature of the client

. 3- Comprehensive Solutions: The company undertakes on behalf of the owner Work to organize and manage all cadres of the client within A specific project and an agreed upon timeframe

. 4- Developmental solutions: providing services through partnerships Strategy with specialized partners In the areas of management consulting and others.

تقدم المؤسسة الخدمات التالية للشركات والقطاعات الحكومية وفقاً للتالي:

١- حلول مساندة: وهي عبارة عن توفير الكوادر البشرية المناسبة لطبيعته العمل لدى العميل ويؤمن صاحب العمل السكن والنقل وجميع متطلبات العمل

٢- حلول متكاملة وهي عبارة عن توفير الكوادر البشرية المناسبة للعميل مع توفير السكن والنقل والزي وأي مستلزمات أخرى تناسب مع طبيعة العميل

٣- حلول شاملة: تقوم الشركة نيابة عن صاحب العمل بتنظيم وإدارة جميع الكوادر لدى العميل ضمن مشروع محدد وبمدي زمني متفق عليه

٤- حلول تطويرية: تقديم خدمات من خلال شراكات

استراتيجية مع شركاء متخصصين

في مجالات الاستشارات الإدارية وغيرها.



نحن نستخدم الأنظمة والتكنولوجيا
والأدوات والمعدات المناسبة

02

01

قوتنا العاملة المحترفة تدريباً عالياً
وموجهة نحو خدمة العملاء

تطبيق تدابير صارمة لمراقبة
الجودة

04

03

نحن نستخدم مواد كيميائية آمنة
وفعالة من حيث التكلفة

نقوم بتقليل التكلفة التي يتكبدها عملاؤنا
ومساعدتهم إلى الاستخدام الأمثل لمواردهم

06

05

نحن نحترم رأي عملائنا في الخدمة
ونوفر لهم الحل المناسب

